
 

Öppet styrelsemöte 20 september 2017  

 

Närvarande: 

1. Ordförande Richard Wahlström  

2. Budgetansvarig Max Igor Kajanus 

3. Sekreterare Hugo Svensson 

4. PR-ansvarig Rebecca Byström 

5. Vanja Åsberg, elevrådsordförande Carlssons skola 

6. Martin Strömgård, elevrådsordförande Engelbrektsskolan 

7. Samordnare Josef Elveskog och sekreterare vid detta styrelsemöte  

 

1. Mötets öppnande. Richard öppnar mötet som ett öppet styrelsemöte. 

Redogör i korthet om ungdomsrådets verksamhet och status. Max Igor talar 

om det arbete som sker med Norra Djurgårdsstaden och hur arbetet med 

utegymmet utanför Humlanhuset har pågått. Samt rådet rådgör för vad 

ungdomsrådet är delaktigt i. 

 

2. Mötets mål. Josef redogör kort målet med detta möte samt att alla elevråd i 

grundskolan årskurs (7-9) har bjudits in till mötet via mail och Facebook liksom 

flera av gymnasieskolornas elevråd/kårer. 

 

3. Höstens arbete. Årsmöte är den 18 oktober. Då ska en styrelse väljas, alla 

som vill vara med får vara med. Styrelsen ser gärna att ett antal nya 

medlemmar blir aktiva. 

 

4. Vanja Åsberg och Martin Strömgård blir medlemmar. Vanja 

(elevrådsordförande Carlssons skola) meddelar att hon vill bli medlem i rådet, 

hon anmäler även intresse för att inträda i styrelsen. Martin Strömgård 

(elevrådsordförande Engelbrektsskolan, klass 8 A2) blir också medlem.  

 

5. Debatt mellan ungdomsförbunden. En fråga från tidigare väcks, styrelsen 

har intresse av att anordna en debatt för ungdomsförbunden där styrelsen 

agerar moderatorer. Detta ska skapa intresse samt engagemang för 

ungdomsrådet. Ungdomsrådet avser att arbeta med detta efter årsmötet. 

 

6. Andra frågor att kolla upp, hur går det med upprustningen av området 

kring Humlanhuset samt utvecklingen av Norra Djurgårdsstaden. 

Ungdomsrådet ber Josef kolla upp och återkomma kring området kring 

Humlanhuset. Norra Djurgårdsstaden; gosta.olsson@stockholm.se ska 

Rebecca kontakta och återkopplar. 

mailto:gosta.olsson@stockholm.se


7. Rickard; inbjudan till Ungdomsforum kring trygghet och säkerhet. Tid 10 

oktober klockan 15.00-17.00 i Humlanhuset. Josef kommer inte kunna gå. 

Hugo, Rebecca, Vanja, Rickard samt Max Igor är intresserade.  

 

8. Kommande möten: 4 oktober 17.30 Påverkanforum + Styrelsemöte med start 

18.30. 

 

9. ÅRSMÖTE 18 oktober 17.30. 

Förutsättningar för årsmötet gås igenom. Richard meddelar att han på grund 

av tidsbrist inte kommer kandidera till ordförandeposten i rådet under 

2017/2018. 

 

Förberedelser årsmötet: Josef är med i valberedning. Årsmötet hålls i källaren 

(Humlanhuset) Rebecca gör affisch om årsmötet. 

Handlingarna tar styrelsen hand om. 

Josef skickar ett personligt mail under vecka 38 med inbjudan till årsmötet till 

alla medlemmar i ungdomsrådet. 

Ungdomsrådet går igenom delar av dagordning för årsmöte och fastställer 

förslag på ansvar. 

- Val av ordförande och sekreterare (Richard och Hugo) 

- Val av protokolljusterare (Max Igor och ekonomisk redovisn.) 

- Val av rösträknare (Josef) 

- Rebecca ska annonsera årsmötet på sociala medier, och annonsera Josefs 

kontaktuppgifter. Det ska vara gjort 20 september. 

- Handlingarna 

Motioner ska skickas in till 4 oktober. 

- Propositioner; inga inkomna i dagsläget  

- Fastställande av styrelseledamöter och valberedning. 

- Val av sändebud till kongress.  

- Verksamhetsberättelse ansvarar Richard för tills årsmötet. Han lägger ut 

dagordning på Instagram. 

 

10. Fråga till stadsdelsnämnden 

Inför årsmötet och beslutandet av styrelse för verksamhetsåret 2017/2018 vill 

ungdomsrådet uppmärksamma nämnden om en fråga som berör rådets 

stadgar. 

 

Enligt ungdomsrådets stadgar måste rådets medlemmar antingen bo, studera 

eller arbeta inom Östermalms stadsdelsområde. Sedan terminsstarten hösten 

2017 har en styrelsemedlem, Rebecca, börjat i en skola utanför Östermalms 

stadsdelsområde (Enskilda gymnasiet). Rebecca har varit PR-

/marknadsföringsansvarig i rådet under det senaste året. Styrelsen anser att 

Rebecca har uträttat ett väldigt värdefullt arbete i ungdomsrådets styrelse 

under närmare två års tid och att hennes engagemang fortsatt är väldigt viktigt 

och värdefullt för rådets arbete framöver. Styrelsen anser att valberedningen 

ska få göra ett undantag från stadgarna och nominera Rebecca till ett 

styrelseuppdrag under verksamhetsåret 2017/2018, trots att hon numera går i 



skola utanför Östermalms stadsdelsområde. Detta vill ungdomsrådet be 

stadsdelsnämnden att fatta beslut om. 

 

Styrelsen vill även föreslå stadsdelsnämnden att göra en stadgeändring som 

skulle innebära att medlemmar som har suttit i ungdomsrådet kan sitta kvar i 

styrelsen och vara medlemmar i ungdomsrådet även om de har flyttat ut ur 

stadsdelsområdet eller bytt skola. Det skulle främja fortsatt engagemang i 

ungdomsrådet och vara positivt för ungdomsrådets och stadsdelsområdets 

fortsatta utveckling. 

 

Mötet avslutas. 

 

 

Vidimerande  

 

 

______________________ 

Josef Elveskog 

 

 

______________________ 

Max Igor Kajanus 

Justerare 


